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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2022.gada 24. novembrī               Nr.28  

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.01 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja  

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu 

sekretāre 

 

Sēdē piedalās 15 deputāti: 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst.10.03, atgriežas plkst.10.09)  

Eva Kārkliņa 

Kalvis Kalniņš  

Māris Rozenbergs  

Andra Grīvāne (pievienojas sēdē plkst.9.04) 

Juzefa Kļava 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.10.26) 

Andis Āboliņš (aiziet plkst.13.01) 

Antra Grūbe 

Lauris Pīlēģis (aiziet plkst.13.01) 

Almants Kalniņš 

Oļegs Solovjovs 

 Ilva Norenberga (pievienojas sēdē plkst.13.12) 

 

Sēdē nepiedalās 4 deputāti: 

  Sandra Pētersone – attaisnotā prombūtnē 

  Aldis Pinkens – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

  Ieva Brūna – par neierašanās iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 

  Gaidis Bērziņš  

   

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos p.i. 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste  

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs  

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Marta Rake-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas Sabiedrisko attiecību 

speciāliste 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja 

Aivars Pekmans – Kultūras un sporta attīstības nodaļas Sporta daļas vadītājs 

Ieva Krotova – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas Nekustamo īpašumu daļas nekustamā 

īpašuma speciāliste 

Inese Bērziņa – Būvvaldes Arhitektūras daļas vides dizainere 

Gints Strautnieks – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītājs 

Jānis Pāvuliņš – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Transporta daļas vadītājs 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Gita Strazdiņa – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas mājokļu 

speciāliste 

Reinis Ginters – Informācijas tehnoloģiju nodaļas Informācijas sistēmu administrators 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja  

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja  

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja vietniece 

Laila Pūkaine – Licencēšanas komisijas priekšsēdētāja 

Jānis Pāvuliņš – Licencēšanas komisijas loceklis 

Ilze Rūsiņa – Pansionāta “Lauciene” direktora vietniece 

Kaspars Ērkulis – SIA “RA EVENTS” pārstāvis 

Aelita Brande – SIA „Dundagas veselības centrs” valdes locekle 

Doloresa Lepere – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja 

Līva Karlsone – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra Jaunatnes lietu speciāliste 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Aigars Šturms – juriskonsults  

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja, Mērsraga 

pagasta pārvaldes vadītāja p.i. 

Gunda Cīrule – SIA „Rojas DzKU” valdes locekle 

Juris Orinskis – Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 



Dana Šteinberga – Laidzes pirmsskolas izglītības iestāde “Papardīte” vadītāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Strazdes pagasta pārvaldes vadītājs 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 101.punktu domes 

sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā videokonference publiskā interneta 

vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 Izsūtītā darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par finansējuma paredzēšanu Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetā autorallija 

sacensību organizēšanai. 

2. Par sociālā statusa atcelšanu dzīvokļiem. 

3. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu. 

4. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembrī saistošajos noteikumos 

Nr. 24 “Par materiālās palīdzības pabalstiem”. 

5. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembrī saistošajos noteikumos 

Nr. 23 “Par mājokļa pabalstu bērnam bārenim un bērnam, kurš palicis bez vecāku 

gādības”. 

6. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.14 “Pabalsts 

krīzes situācijā saistībā ar Covid-19 izplatību” atzīšanu par spēku zaudējušiem. 

7. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 10 “Par pabalstu krīzes situācijā”. 

8. Par grozījumu Talsu novada domes  2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 9 “Par veselības aprūpes pabalstu”. 

9. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembra saistošajos noteikumos 

Nr. 8 “Pabalsts sociālās rehabilitācijas mērķu sasniegšanai”. 

10. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni”. 

11. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 7 “Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai”. 

12. Par saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu 

tirdzniecība un pakalpojumu sniegšana publiskās vietās Talsu novadā” apstiprināšanu. 

13. Par saistošo noteikumu “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs Talsu 

novada administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu. 

14. Par saistošo noteikumu "Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Talsu 

novadā" apstiprināšanu. 

15. Par saistošo noteikumu “Par nodevu par ielu tirdzniecību Talsu novadā” 

apstiprināšanu 

16. Par reklāmu, izkārtņu un citu informatīvo materiālu izvietošanu publiskās vietās vai 

vietās, kas vērstas pret publisku vietu Talsu novadā. 

17. Par Talsu novada pašvaldības konkursa “Ziemassvētku skatlogs Talsu novadā” 

nolikuma apstiprināšanu. 

18. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības simboliku” apstiprināšanu. 

19. Par saistošo noteikumu “Par kapsētu izveidošanu un pārvaldīšanu” apstiprināšanu. 

20. Par SIA “Dundagas veselības centrs” līdzdalības izvērtējumu. 

21. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” nolikumā. 

22. Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvojamo māju un dzīvokļu pārvaldīšanu. 



23. Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

24. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu 

un reorganizāciju. 

25. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS”  līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

26. Par SIA “Rojas DzKU” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

27. Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu. 

28. Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU”. 

29. Par  lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, (kadastra Nr.8862 002 0229) 2.0 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

30. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un 

“Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā. 

31. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. 

– 2024. gadam grozījumiem. 

32. Par dzelzceļa pārbrauktuvju izmaksām projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras  attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

33. Par maksas noteikšanu Dundagas vidusskolas izglītojamo izmitināšanai Dundagas pils 

jauniešu mītnē – viesnīcā. 

34. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

35. Par atļauju pieņemt ziedojuma no Amerikas Savienoto Valstu vēstniecības 

Aizsardzības sadarbības biroja. 

36. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumam Kadiķu ielā 1, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā. 

37. Par iepirkuma līguma “Degvielas iegāde Talsu novada pašvaldības un tās iestāžu 

vajadzībām” slēgšanu ar AS “VIRŠI-A”. 

38. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Talsu grants”. 

39. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Jaunie ceļi”. 

40. Par SIA “JJ Autoserviss” atkritumu apsaimniekošanas darbību nekustamajā īpašumā 

“Venceļu pagrabs” Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā. 

41. Par zemes vienības “Cīruļu veikals”, Cīruļos, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

42. Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

43. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 24, “Rīti”, Dursupē, Balgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

44. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, Brīvības ielā 41, Stendē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

45. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Veģi”, Veģi, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

46. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Mālnieki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

47. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Dzīles”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

48. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Silavas”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par zemes vienības “Otto”, Laucienes pagastā,Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

50. Par zemes vienības Strautu ielā 13, Talsos, Talsu novadā, sadali. 

51. Par nekustamā īpašuma Voldemāra Ruģēna ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai ar pretendentu atlasi un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

52. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8882 008 

0693. 



53. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

54. Par zemes nomas pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu Rojas pagastam. 

55. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta saistošajos 

noteikumos Nr.23 “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 2026.gadā”. 

56. Par grozījumiem Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvā. 

57. Par Evas Kārkliņas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta 

zivtiņa” vadītājas amata. 

58. Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas  komisijas 

sastāva. 

59. Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

sastāva. 

60. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam Kurzemes plānošanas 

reģiona attīstības padomē. 

61. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 1.jūlija lēmumā Nr.5 “Par Talsu 

novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

 

Informatīvā daļa: 

62. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

63. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

PAPILDU DARBA KĀRTĪBA: 

64. Par Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju vakances laikā. 

E. Kārkliņa informē, ka pēc sēdes deputātiem būs iespēja tikties ar pretendentu uz 

Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amatu, kurš ir izteicis vēlmi ar visiem deputātiem aprunāties. 

E. Kārkliņa ierosina iekļaut domes sēdes darba kārtībā papildu darba kārtības 

jautājumu, skatot tos pirms informatīvās daļas jautājumiem. 

       E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – papildu darba kārtības jautājumu “Par 

Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju vakances laikā” izskatīt pirms informatīvās daļas kā 62.jautājumu. 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ainis Stūrmanis, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Gundars Sebris, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, 

Antra Grūbe) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

darba kārtības 64 papildu jautājumu “Par Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” 

vadītāja amata pienākumu izpildītāju vakances laikā” iekļaut darba kārtībā kā 62. jautājumu. 

 

Plkst.9.04 sēdē pievienojas A. Grīvāne. 

 

 

 



DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa: 

1. Par finansējuma paredzēšanu Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetā autorallija 

sacensību organizēšanai. 

2. Par sociālā statusa atcelšanu dzīvokļiem. 

3. Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu. 

4. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembrī saistošajos noteikumos 

Nr. 24 “Par materiālās palīdzības pabalstiem”. 

5. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembrī saistošajos noteikumos 

Nr. 23 “Par mājokļa pabalstu bērnam bārenim un bērnam, kurš palicis bez vecāku 

gādības”. 

6. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.14 “Pabalsts 

krīzes situācijā saistībā ar Covid-19 izplatību” atzīšanu par spēku zaudējušiem. 

7. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 10 “Par pabalstu krīzes situācijā”. 

8. Par grozījumu Talsu novada domes  2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 9 “Par veselības aprūpes pabalstu”. 

9. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  30. septembra saistošajos noteikumos 

Nr. 8 “Pabalsts sociālās rehabilitācijas mērķu sasniegšanai”. 

10. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni”. 

11. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada  26. augusta saistošajos noteikumos 

Nr. 7 “Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai”. 

12. Par saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu 

tirdzniecība un pakalpojumu sniegšana publiskās vietās Talsu novadā” apstiprināšanu. 

13. Par saistošo noteikumu “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs Talsu 

novada administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu. 

14. Par saistošo noteikumu "Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Talsu 

novadā" apstiprināšanu. 

15. Par saistošo noteikumu “Par nodevu par ielu tirdzniecību Talsu novadā” 

apstiprināšanu 

16. Par reklāmu, izkārtņu un citu informatīvo materiālu izvietošanu publiskās vietās vai 

vietās, kas vērstas pret publisku vietu Talsu novadā. 

17. Par Talsu novada pašvaldības konkursa “Ziemassvētku skatlogs Talsu novadā” 

nolikuma apstiprināšanu. 

18. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības simboliku” apstiprināšanu. 

19. Par saistošo noteikumu “Par kapsētu izveidošanu un pārvaldīšanu” apstiprināšanu. 

20. Par SIA “Dundagas veselības centrs” līdzdalības izvērtējumu. 

21. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” nolikumā. 

22. Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvojamo māju un dzīvokļu pārvaldīšanu. 

23. Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

24. Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu 

un reorganizāciju. 

25. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS”  līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

26. Par SIA “Rojas DzKU” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju. 

27. Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu. 

28. Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU”. 

29. Par  lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, (kadastra Nr.8862 002 0229) 2.0 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 



30. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un 

“Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā. 

31. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. 

– 2024. gadam grozījumiem. 

32. Par dzelzceļa pārbrauktuvju izmaksām projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras  attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

33. Par maksas noteikšanu Dundagas vidusskolas izglītojamo izmitināšanai Dundagas pils 

jauniešu mītnē – viesnīcā. 

34. Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā. 

35. Par atļauju pieņemt ziedojuma no Amerikas Savienoto Valstu vēstniecības 

Aizsardzības sadarbības biroja. 

36. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumam Kadiķu ielā 1, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā. 

37. Par iepirkuma līguma “Degvielas iegāde Talsu novada pašvaldības un tās iestāžu 

vajadzībām” slēgšanu ar AS “VIRŠI-A”. 

38. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Talsu grants”. 

39. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Jaunie ceļi”. 

40. Par SIA “JJ Autoserviss” atkritumu apsaimniekošanas darbību nekustamajā īpašumā 

“Venceļu pagrabs” Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā. 

41. Par zemes vienības “Cīruļu veikals”, Cīruļos, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

42. Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

43. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 24, “Rīti”, Dursupē, Balgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

44. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, Brīvības ielā 41, Stendē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

45. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Veģi”, Veģi, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai. 

46. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Mālnieki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

47. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Dzīles”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

48. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Silavas”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par zemes vienības “Otto”, Laucienes pagastā,Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai. 

50. Par zemes vienības Strautu ielā 13, Talsos, Talsu novadā, sadali. 

51. Par nekustamā īpašuma Voldemāra Ruģēna ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai ar pretendentu atlasi un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

52. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8882 008 

0693. 

53. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

54. Par zemes nomas pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu Rojas pagastam. 

55. Par precizējumiem Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta saistošajos 

noteikumos Nr.23 “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 2026.gadā”. 

56. Par grozījumiem Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvā. 

57. Par Evas Kārkliņas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta 

zivtiņa” vadītājas amata. 

58. Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas  komisijas 

sastāva. 



59. Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

sastāva. 

60. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam Kurzemes plānošanas 

reģiona attīstības padomē. 

61. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 1.jūlija lēmumā Nr.5 “Par Talsu 

novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu”. 

62. Par Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju vakances laikā. 

Informatīvā daļa: 

63. Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

64. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

1.§ 

Par finansējuma paredzēšanu Talsu novada pašvaldības 2023. un 2024.gada budžetā 

autorallija sacensību organizēšanai 

E. Kārkliņa, E. Murauska, K. Ērkulis, A. Āboliņš, A. Stūrmanis, O. Solovjovs, A. Grūbe, 

A. Astrātovs, D. Karols 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

K. Ērkulis iepazīstina ar plānoto saistībā ar FIA Eiropas rallija čempionāta posma 

organizēšanu Talsu novadā 2023. gadā un FIA Pasaules rallija čempionāta posma 

organizēšanu Talsu novadā 2024. gadā. Tiek demonstrēta prezentācija. 

Jautājumus rallija organizatora pārstāvim K. Ērkulim uzdod A. Āboliņš, 

A. Stūrmanis, O. Solovjovs, A. Grūbe. 

 

A. Astrātovs, norādot, ka  domes lēmums paredz slēgt sadarbības līgumu, kur otrajā 

punktā minēts, ka pirms finansējumu vai tā daļas piešķiršanas puses slēgs atsevišķu 

vienošanos, kurā paredzēs finansējuma izlietojuma apmēru, mērķi, tā piešķiršanas kārtību, 

atskaišu iesniegšanas kārtību un citus noteikumus, jautā E. Murauskai, vai vienošanās būs 

kā pielikums šim sadarbības līgumam vai kā atsevišķi līgumi? 

E. Murauska min, ka pielikums šim sadarbības līgumam.  

A. Astrātovs jautā, vai vienošanās tiks apstiprināta ar domes lēmumu? 

E. Murauska, atbildot, ka sadarbības līgumā ir atrunāts, ka tiks slēgta atsevišķa 

vienošanās un tā būs kā pielikums šim sadarbības līgumam. Min, ka nevajadzēs atsevišķu 

domes lēmumu. 

A. Astrātovs tam nepiekrīt. Norāda, ka, ja līgums ir slēgts uz domes lēmuma 

pamata, tad arī vienošanos aicina slēgt uz domes lēmuma pamata. 

E. Murauska atbalsta A. Astrātova ierosinājumu – tā nebūtu nekāda problēma, ja 

lemtu ar atsevišķu domes lēmumu par šo vienošanos. 

E. Kārkliņa rosina to virzīt caur domes sēdi. 

A. Stūrmanis norāda, ka dokumentā nav atrunāti drošības pasākumi. 

K. Ērkulis paskaidro, ka katram pasākumam individuāli tiek izstrādāts drošības 

plāns. 

 

E. Kārkliņa informē, ka [LIETVARA sistēmā] ir iesniegts priekšlikums. Dod vārdu 

priekšlikuma iesniedzējam A. Āboliņam. 

A. Āboliņš informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu – FIA Pasaules rallija 

čempionāta posma organizēšanai Talsu novadā 2024. gadā piešķirt lielāku finansējumu. 

[Izteikt lemjošās daļas 3.punktu šādā redakcijā: Paredzēt Talsu novada pašvaldības 2024. 

gada budžeta projektā 60 000,00 EUR (sešdesmit tūkstoši euro, 00 centi) FIA Pasaules 



rallija čempionāta posma Talsu novadā organizēšanai un norisei 2024. gadā, to iekļaujot 

Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

budžeta projektā.]. 

D. Karols pauž atbalstu A. Āboliņa izteiktajam priekšlikumam. Aicina pavērtēt, ka 

papildu finanšu līdzekļi no pašvaldības puses vēl būs nepieciešami tehniskajam 

nodrošinājumam – teritoriju un telpu piešķiršana, teritorijas sakārtošana. 

Minot, ka iesniegumā lūgtā summa ir balstīta uz aprēķiniem, jautā K. Ērkulim, vai 

ierakstot lēmuma projektā 60 000,00 EUR 2024. gadā, tas būtiski ietekmētu sacensības 

norisi, vai tas vairāk būtu labās gribas žesta jautājums? 

K. Ērkulis atbild, ka R. Strokšs ir prasījis to summu, ko kā minimumu viņš redz, ko 

vajadzētu. 

E. Kārkliņa pauž saprasto, ka varam paļauties uz to, ko saka R. Strokšs, ka viņš ir 

izrēķinājis. Min, ka, ja būs nepieciešams, vēl kaut ko līdzēt ar nomām vai vēl kā citādi, 

sadarbosies un atbalstīs kā vien varēs. 

A. Grūbe pauž viedokli, ka 60 000,00 EUR ir jau pārāk liels labās gribas žests, jo 

40 000,00 EUR jau ir labas gribas žests. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Āboliņa priekšlikumu – izteikt lemjošās daļas 

3.punktu šādā redakcijā: 3. Paredzēt Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžeta projektā 

60 000,00 EUR (sešdesmit tūkstoši euro, 00 centi) FIA Pasaules rallija čempionāta posma 

Talsu novadā organizēšanai un norisei 2024. gadā, to iekļaujot Talsu novada pašvaldības 

centrālās administrācijas Kultūras un sporta attīstības nodaļas budžeta projektā. 

 

"par"  -  
4 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Dainis Karols, 

Gundars Sebris) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  
4 (Eva Kārkliņa, Antra Grūbe, Māris Rozenbergs 

Andra Grīvāne)  

"atturas" -  
6 (Juzefa Kļava, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Oļegs 

Solovjovs, Almants Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par" -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 531 “Par finansējuma paredzēšanu Talsu novada pašvaldības 2023. un 

2024.gada budžetā autorallija sacensību organizēšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

A. Āboliņš novēl izdošanos. 

 

 

 



2.§ 

Par sociālā statusa atcelšanu dzīvokļiem 

E. Kārkliņa, G. Strazdiņa, D. Karols, J. Kļava, A. Stūrmanis 

 

G. Strazdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā – klātesošie deputāti vienbalsīgi atbalstīja lēmuma projekta tālāko 

virzību. 

Notiek diskusija. 

A. Stūrmanis lūdz turpmāk pie lēmuma projekta pievienot arī pavadošos 

dokumentus. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 532 “Par sociālā statusa atcelšanu dzīvokļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

3.§ 

Par speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas statusa noteikšanu 

E. Kārkliņa, G. Strazdiņa, D. Karols 

 

G. Strazdiņa ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols papildina ziņojumu, ka speciālistam izīrējamās dzīvojamās telpas 

statuss Talsu novadā ir noteikts 32 dzīvokļiem, izīrēti 30 dzīvokļi. Konkrētās 

dzīvojamajās platības ir pie pansionāta “Lauciene” esošajā mājā, tas ir saistībā ar 

pansionātā “Lauciene” nepieciešamo speciālistu nodrošināšanu. Tas varētu būt sociālais 

darbinieks un, iespējams, ar medicīnas jomas saistīts darbinieks. Informē, ka [Izglītības, 

sociālo un veselības jautājumu komitejā] visi deputāti vienbalsīgi atbalstīja lēmuma 

projektu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 533 “Par sociālā statusa atcelšanu dzīvokļiem”. Lēmums pievienots 

protokolam. 



 

4.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembrī saistošajos noteikumos Nr. 

24 “Par materiālās palīdzības pabalstiem” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 534 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembrī 

saistošajos noteikumos Nr. 24 “Par materiālās palīdzības pabalstiem””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

5.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembrī saistošajos noteikumos Nr. 

23 “Par mājokļa pabalstu bērnam bārenim un bērnam, kurš palicis bez vecāku gādības” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 535 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembrī 

saistošajos noteikumos Nr. 23 “Par mājokļa pabalstu bērnam bārenim un bērnam, kurš palicis 

bez vecāku gādības””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 



6.§ 

Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.14 “Pabalsts 

krīzes situācijā saistībā ar Covid-19 izplatību” atzīšanu par spēku zaudējušiem 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 536 “Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošo 

noteikumu Nr.14 “Pabalsts krīzes situācijā saistībā ar Covid-19 izplatību” atzīšanu par spēku 

zaudējušiem””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr. 

10 “Par pabalstu krīzes situācijā” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 537 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

saistošajos noteikumos Nr. 10 “Par pabalstu krīzes situācijā””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 



8.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr. 9 

“Par veselības aprūpes pabalstu” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 538 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

saistošajos noteikumos Nr. 9 “Par veselības aprūpes pabalstu””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

9.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra saistošajos noteikumos 

Nr. 8 “Pabalsts sociālās rehabilitācijas mērķu sasniegšanai” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 539 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

saistošajos noteikumos Nr. 9 “Par veselības aprūpes pabalstu””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

 

 

 



10.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr. 6 

“Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 540 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākuma slieksni””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

11.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta saistošajos noteikumos Nr. 7 

“Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 541 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

saistošajos noteikumos Nr. 7 “Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 



12.§ 

Par saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu 

tirdzniecība un pakalpojumu sniegšana publiskās vietās Talsu novadā” apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Pāvuliņš, A. Astrātovs,  

 

J. Pāvuliņš ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka jautājums ir pārrunāts ar 

“Talsu Komersantu Klubs”  pārstāvi, daļa no uzdotiem jautājumiem ir par to, ko faktiski 

nosaka likums vai Ministru kabineta noteikumi, ko nevar ietekmēt. 

E. Kārkliņa jautā, vai dokumentā ir iestrādāti arī tie priekšlikumi, kas nāca no 

Finanšu komitejas? 

J. Pāvuliņš to apliecina – jā.  

A. Astrātovs jautā, vai saistošajos noteikumos neviens no biedrības “Talsu 

Komersantu Klubs”  priekšlikumiem nav iekļauts? 

J. Pāvuliņš atbild, ka šajos [saistošajos noteikumos] no biedrības “Talsu 

Komersantu Klubs” nebija priekšlikumi, viņu priekšlikumi vairāk bija saistīti ar nodevas 

apmēra noteikšanu. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka citu papildinājumu bez tiem, kas izskanēja 

Finanšu komitejā nav. 

J. Pāvulinš atbild, ka ir atradis noteikumus, kas iepriekš ir bijuši spēkā Mērsraga 

novadā un ar šiem saistošajiem noteikumiem tie tiek atcelti. 

 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 542 “Par saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un 

organizēta ielu tirdzniecība un pakalpojumu sniegšana publiskās vietās Talsu novadā” 

apstiprināšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par saistošo noteikumu “Par alkoholisko dzērienu mazumtirdzniecību novietnēs Talsu 

novada administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Pāvuliņš, A. Grūbe, D. Karols 

 

J. Pāvuliņš ziņo par lēmuma projektu. Izsaka priekšlikumu veikt šādus 

precizējumus: lēmuma projekta pamatojuma daļas atsaucē svītrot vārdus “un ceturto”; 

saistošo noteikumu pamatojumā svītrot vārdus “un ceturto”; saistošo noteikumu 1.punktā 

svītrot vārdus “un maksimāli pieļaujamo absolūtā   spirta   daudzumu   alkoholiskajos  

dzērienos, kuru mazumtirdzniecība atļauta novietnēs”; paskaidrojuma raksta 2.punktā 

svītrot vārdus “un maksimāli pieļaujamo absolūtā spirta daudzumu alkoholiskajos 

dzērienos, kuru mazumtirdzniecība atļauta novietnēs”. 



D. Karols aicina redakcionāli precizēt saistošo noteikumu 5.punktā [5.Lai   

komersants  saņemtu Pašvaldības saskaņojumu, viņam Pašvaldības apmeklētāju 

pieņemšanas centrā  Kareivju  ielā  7,  Talsos  papīra formātā  vai  elektroniski  e-pastā: 

pasts@talsi.lv atbilstoši normatīvajiem aktiem par elektronisko dokumentu noformēšanu, 

jāiesniedz   iesniegums   (2.   pielikums),   kuru  parakstījusi   komersanta  paraksttiesīgā 

amatpersona un kurā norādīts:] minēto vārdu “formātā” uz “formā”. Norāda, ka 

Elektronisko dokumentu likumā ir lietots šāds termins. 

E. Kārkliņa aicina izteiktos priekšlikumus uzskatīt par redakcionāliem 

labojumiem. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

   E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 543 “Par saistošo noteikumu “Par alkoholisko dzērienu 

mazumtirdzniecību novietnēs Talsu novada administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.03 iziet D. Karols. 

 

 

14.§ 

Par saistošo noteikumu "Par rūpnieciskās zvejas tiesību iznomāšanas kārtību Talsu 

novadā" apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Pāvuliņš 

J. Pāvuliņš ziņo par lēmuma projektu.  

    E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 544 “Par saistošo noteikumu “Par rūpnieciskās zvejas tiesību 

iznomāšanas kārtību Talsu novadā" apstiprināšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



15.§ 

Par saistošo noteikumu “Par nodevu par ielu tirdzniecību Talsu novadā” apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, J. Pāvuliņš, A. Astrātovs, J. Kļava 

J. Pāvuliņš ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka komitejās bija priekšlikumi, 

kas attiecas uz nodevām, tika veikti grozījumi attiecībā uz fiziskām personām. Tika 

izslēgta maksa attiecībā uz svētku vai pasākumu laikā veikto tirdzniecību. Tika izslēgti  

tie saistošo noteikumu punkti, kas attiecas uz iespējamām atlaidēm fiziskām personām. 

Min, ka tika saņemts ierosinājums no biedrības “Talsu Komersantu Klubs”, ka, 

iespējams, pasākuma laikā jānosaka stundu likme. Paskaidro, ka pati summa ir 

samazināta par šāda veida pasākumiem un saņemot atlaidi, nodeva faktiski ir 25,00 EUR 

apmērā ar visu alkoholisko dzērienu tirdzniecību. Norāda, ka tā nav tāda summu, ka vēl 

būtu sīkāk jādiferencē, nosakot stundu likmi. 

A. Astrātovs jautā, kāpēc 6. punktā ir veikti svītrojumi? [6.1.pensijas vecuma 

sasniegušas personas; 

6.2. personas ar 1. vai 2. grupas invaliditāti un personas (ģimenes), kuras audzina 

bērnus ar invaliditāti; 

6.3. Talsu novada iedzīvotāji, kuriem noteikts maznodrošinātas/trūcīgas personas 

(ģimenes) statuss; 

6.4. fiziskas vai; 

[..] 

6.7. personas līdz 18 gadu vecumam, kas tirgojas ar pašu izgatavotām precēm; 

[..] 

E. Kārkliņa atbild, ka tie ir veikti saistībā ar Finanšu komitejā atbalstīto 

priekšlikumu [Izslēgt 5.1 punkta 5.kolonnu (svētku vai pasākumu laikā un vietā diennaktī 

5 euro) un ar to saistītos punktus].  

A. Astrātovs, norādot, ka tirgoties var arī fiziskas personas, kas ir reģistrējušas 

saimniecisko darbību, jautā, kas notiek ar tiem? Pauž saprasto, ka tiem atlaižu nav. Min, 

ka pensijas vecuma persona jau arī var būt reģistrējusi savu saimniecisko darbību. 

Plkst.10.09 ienāk D. Karols. 

J. Pāvuliņs paskaidro, ka, ja cilvēks veic saimniecisko darbību, tad tas uz viņiem 

neattiecas. 

A. Astrātovs iebilsts, ka cilvēks varētu būt arī ar invaliditāti, viņš nodarbojās ar 

saimniecisko darbību, kas viņam pēc apjoma vai darbības veida ir jāreģistrē. Jautā, kāpēc 

viņam nevarētu būt atlaide, ja viņš ir deklarēts novadā? 

J. Pāvuliņs paskaidro, ka Finanšu komitejā bija priekšlikums izslēgt, līdz ar to šie 

punkti ir sagatavots kā priekšlikums izslēgt. 

J. Kļava norāda, ka šeit ir radies pārpratums, jo viņa [Finanšu komitejā] ir 

rosinājusi par 5.1. punktu, par tām fiziskām personām, kurām nav jāreģistrē saimnieciskā 

darbība, ja tur ir nulle, tad  atlaides uz to neattiecas. Bet 5.2. punktā ir fiziskās personas, 

kuras ir reģistrējušas saimniecisko darbību, uz tām būtu normāli, ka tās atlaides strādātu. 

A. Astrātovs jautā, vai Finanšu komitejā tika nobalsots, ka 6.punktā šie 

apakšpunkti tiek svītroti? 

E. Kārkliņa atbild, ka – nē. 

A. Astrātovs aicina šo priekšlikumu likt uz balsošanu. 

 

Plkst. 10.11 E. Kārkliņa izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu, lēmuma projekta 

precizēšanai. 

Plkst.10.23 tiek turpināta sēde. 

Plkst.10.23 sēdē nav pievienojies G. Sebris. 

 



J. Pāvuliņš informē, ka saistošie noteikumi ir atjaunoti ar tādu 6. punkta 

redakciju, kā bija sagatavots uz [Finanšu] komitejas sēdi.  Ir tikai grozīts, ka par 

svētkiem ir attiecīgi nullītes.  

 

    E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 545 “Par saistošo noteikumu “Par nodevu par ielu tirdzniecību Talsu 

novadā” apstiprināšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par reklāmu, izkārtņu un citu informatīvo materiālu 

izvietošanu publiskās vietās vai vietās, kas vērstas pret publisku vietu Talsu novadā” 

E. Kārkliņa, A. Korulis, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, A. Stūrmanis, D. Karols, 

A. Korulis, A. Āboliņš 

A. Korulis ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas saistošie 

noteikumi ir papildināti ar 10.2. apakšpunktu [10.2.Lībiešu krasta teritorijā Reklāma var 

būt arī lībiešu valodā;]. 

Plkst.10.26 ienāk G. Sebris. 

M. Rozenbergs informē, ka LIETVARS sistēmā ir iesniedzis priekšlikumu par 

likmju samazināšanu: punktiem 73.Tarifa likme ir 0,8 euro/m² mēnesī; 74.1 un 74.2 

noteikt koeficientu 2; punktam 74.3. koeficientu 1; punktam 76.5. koeficientu 0,5; 

punktam 76.7. koeficientu 1,5. 

Aicina deputātu atbalstīt viņa priekšlikumu. 

A. Astrātovs norāda, ka viennozīmīgi nevar piekrist ātrās ēdināšanas reklāmas 

nodevas koeficienta samazinājumam četras reizes, jo neredz tam pamatojumu. Nepiekrīt 

un neredz pamatojumu politiskās reklāmas koeficienta samazinājumam divas reizes. 

Informē, ka šo priekšlikumu neatbalstīs. 

A. Stūrmanis rosina par izmaiņām katrā punktā, balsot atsevišķi. 

M. Rozenbergs informē, ka katru punktu ierakstīs kā atsevišķu priekšlikumu. 

D. Karols jautā A. Koruļa viedokli par M. Rozenberga priekšlikumu. 

A. Korulis pauž viedokli, ka neko negribētu mainīt. Piekrīt A. Astrātova 

teiktajam, ka  ātrās ēdināšanas [reklāmām] nevajadzētu samazināt tik ļoti būtiski. Pauž 

uzskatu, ka šajos inflācijas apstākļos cenas jebkurā gadījumā ir augstas un tāpēc arī 

pašvaldībai nevajadzētu samazināt likmes. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par M. Rozenberga pirmo priekšlikumu – punktā 

73. tarifa likme ir 0,8 euro/m² mēnesī. 

 

 



"par"  -  3 (Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  
4 (Eva Kārkliņa, Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Oļegs 

Solovjovs)  

"atturas" -  

7 (Andis Āboliņš, Gundars Sebris, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Almants Kalniņš, Ainis 

Stūrmanis) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par M. Rozenberga otro priekšlikumu – punktiem 

74.1 un 74.2 noteikt koeficientu 2. 

 

"par"  -  

7 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Kalvis Kalniņš, 

Antra Grūbe, Andra Grīvāne, Ainis Stūrmanis, Māris 

Rozenbergs) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  2 (Eva Kārkliņa, Oļegs Solovjovs)  

"atturas" -  
5 (Dainis Karols, Andis Āboliņš, Gundars Sebris, 

Lauris Pīlēģis, Almants Kalniņš) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par M. Rozenberga trešo priekšlikumu – punktam 

74.3. koeficientu 1. 

 

"par"  -  

8 (Andis Astrātovs, Kalvis Kalniņš, Antra Grūbe, 

Andis Āboliņš, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Andra 

Grīvāne, Māris Rozenbergs [paceļot roku]) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  2 (Eva Kārkliņa, Oļegs Solovjovs)  

"atturas" -  
4 (Dainis Karols, Ainis Stūrmanis, Almants Kalniņš, 

Juzefa Kļava) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par M. Rozenberga ceturto priekšlikumu – punktam 

76.5. koeficientu 0,5. 

 

"par"  -  
4 (Andra Grīvāne, Māris Rozenbergs, Lauris Pīlēģis, 

Kalvis Kalniņš) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  
5 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa, Ainis Stūrmanis, 

Juzefa Kļava, Antra Grūbe)  

"atturas" -  
5 (Oļegs Solovjovs, Almants Kalniņš, Andis Āboliņš, 

Dainis Karols, Gundars Sebris) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 



 

E. Kārkliņa aicina balsot par M. Rozenberga piekto priekšlikumu – punktam 

76.7. koeficientu 1,5. 

 

"par"  -  3 (Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne, Kalvis Kalniņš) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  

7 (Andis Astrātovs, Juzefa Kļava, Ainis Stūrmanis, 

Gundars Sebris, Eva Kārkliņa, Oļegs Solovjovs, 

Antra Grūbe)  

"atturas" -  
4 (Dainis Karols,  Andis Āboliņš,  Almants Kalniņš, 

Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 546 “Par saistošajiem noteikumiem “Par reklāmu, izkārtņu un citu 

informatīvo materiālu izvietošanu publiskās vietās vai vietās, kas vērstas pret publisku 

vietu Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par Talsu novada pašvaldības konkursa “Ziemassvētku skatlogs Talsu novadā” 

nolikuma apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, I. Bērziņa 

I. Bērziņa ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš [paceļot roku],  Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 547 “Par Talsu novada pašvaldības konkursa “Ziemassvētku skatlogs 

Talsu novadā” nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



18.§ 

Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības simboliku” apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, A. Šturms, L. Pīlēģis, I. Fedko 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis norāda, ka pielikumā Stendes pilsētas ģerbonim atšķiras krāsainais un 

melnbaltais paraugs. 

I. Fedko atbild, ka pielikums ir precizēts. 

Informē, ka pēc A. Grūbes ieteikuma 2023.gadā tiks izskatīta iespēja un sākts 

izstrādāt saistošos noteikumus, kur vienā par pašvaldības simboliku, būs iekļauts arī 

novada logotips, piktogrammas un Talsu pilsētas himna.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš [paceļot roku],  Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 548 “Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības simboliku” 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

19.§ 

Par saistošo noteikumu “Par kapsētu izveidošanu un pārvaldīšanu” apstiprināšanu  

E. Kārkliņa, A. Šturms, J. Kļava, D. Karols, L. Pīlēģis, A. Astrātovs, A. Stūrmanis 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. 

J. Kļava informē, ka [LIETVARA sistēmā] ir iesniegusi divus priekšlikumus. 

Pirmais priekšlikums –  izslēgt saistošo noteikumu 10.7 punktu [10.7.kapavietā novietoto 

elementu (piemēram, kapa plāksne, piemineklis, apmale) augstums nepārsniedz 1 m – 

minētais izmērs var tikt pārsniegts, ja elements kapavietā novietots pirms kapavietas 

piešķiršanas (elements ar vēsturisku nozīmi) vai saņemts kapsētas pārvaldītāja un 

nepieciešamības gadījumā būvvaldes saskaņojums]. Pauž uzskatu, ka ierobežot 

pieminekļu augstumu tikai līdz vienam metram ir nepareizi. 

Otrais priekšlikums –  izslēgt saistošo noteikumu 40.6 punktu [40.6. iebraukt 

ar transportlīdzekli, izņemot: 40.6.1. gadījumus, kad saņemta kapsētas pārvaldītāja 

atļauja;40.6.2.operatīvos transportlīdzekļus;40.6.3. kapsētas pārvaldīšanai un 

apbedīšanas nodrošināšanai paredzētos transportlīdzekļus;]. Pauž uzskatu, ka ierobežot 

iebraukšanu var ar ceļa zīmēm.  

    Aicina deputātus atbalstīt viņas priekšlikumus. 

D. Karols aicina atbalstīt J. Kļavas izteiktos priekšlikumus. 

Jautā par saistošajos noteikumos minēto terminu “būtiski”, kā no praktiskās puses 

lēmuma pieņēmējs par sodīšanu, varēs pateikt, kas ir būtiski? 

A. Šturms paskaidro, ka tas nozīmē, ka katrs gadījums ir vērtējams. Apzīmējums 

“būtiski” ir izmantots tā iemesla pēc, lai nepiekasītos par milimetriem un centimetriem. 



D. Karols norāda, ka konstatējot faktu tas apgrūtina pieņemt lēmumu, jo “būtiski” 

katram ir diezgan subjektīvs lēmums, un tas nozīmē, ka šo uzliekam uz pašvaldības 

policijas pleciem izvērtēt, kas ir/nav būtisks. 

L. Pīlēģis, atsaucoties uz J. Kļavas izteikto priekšlikumu –  “izslēgt saistošo 

noteikumu 40.6 punktu”, jautā, vai  šeit nevajadzētu veidot kā izņēmumu, piemēram, 

izņemot tur, kur ir paredzēta brauktuve vai ir piebraucamais ceļš.  

A. Astrātovs rosina to neregulēt caur saistošajiem noteikumiem, bet atstāt kapu 

uzrauga kompetencē, lai viņš lokāli regulē ar norādēm, zīmēm, brīdinājumiem. 

A. Stūrmanis informē, ka [LIETVARA sistēmā] saistībā ar J. Kļavas 

priekšlikumu –  “izslēgt saistošo noteikumu 10.7 punktu”,  ir iesniedzis priekšlikumu 

atļaut [pieminekļa augstumu] līdz 1,6 m augstumam. [10.7. kapavietā novietoto 

elementu (piemēram, kapa plāksne, piemineklis, apmale) augstums nepārsniedz 1,6 m –  

minētais izmērs var tikt pārsniegts, ja elements kapavietā novietots pirms kapavietas 

piešķiršanas (elements ar vēsturisku nozīmi) vai saņemts kapsētas pārvaldītāja un 

nepieciešamības gadījumā būvvaldes saskaņojums]. 

Plkst.10.59 E. Kārkliņa izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst.11.07 tiek atsākta sēde. 

E. Kārkliņa aicina balsot par J. Kļavas pirmo priekšlikumu – izslēgt saistošo 

noteikumu 10.7 punktu. [Deputāti balso, paceļot rokas. LIETVARA sistēmā balsojums 

netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

"par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa,  Juzefa Kļava, 

Antra Grūbe, Andra Grīvāne, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Almants Kalniņš, Andis Āboliņš, 

Dainis Karols, Gundars Sebris) 

Par priekšlikumu balso: "pret" -  nav  

"atturas" -  3 (Lauris Pīlēģis, Kalvis Kalniņš, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts 

E. Kārkliņa aicina balsot par J. Kļavas otro priekšlikumu – izslēgt saistošo 

noteikumu 40.6 punktu. [Deputāti balso, paceļot rokas. LIETVARA sistēmā balsojums 

netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Eva Kārkliņa,  Juzefa Kļava, 

Antra Grūbe, Andra Grīvāne, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Almants Kalniņš, Andis Āboliņš, 

Dainis Karols, Ainis Stūrmanis, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris) 

"pret" -  nav  

"atturas" -  1 ( Kalvis Kalniņš) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts 

 

A. Stūrmanis atsauc savu priekšlikumu. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 



Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 549 “Par saistošo noteikumu “Par kapsētu izveidošanu un 

pārvaldīšanu” apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20.§ 

Par SIA “Dundagas veselības centrs” līdzdalības izvērtējumu 

E. Kārkliņa, S. Zemīte, D. Karols 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 550 “Par SIA “Dundagas veselības centrs” līdzdalības izvērtējumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

21.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta “Lauciene” nolikumā 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 551 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības iestādes pansionāta 

“Lauciene” nolikumā”. Lēmums pievienots protokolam. 



 

22.§ 

Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par Talsu novada 

pašvaldības dzīvojamo māju un dzīvokļu pārvaldīšanu 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 552 “Par pilnvarojuma līgumu ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” par 

Talsu novada pašvaldības dzīvojamo māju un dzīvokļu pārvaldīšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

23.§ 

Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju 

E. Kārkliņa, A. Grīvāne, D. Karols, A. Stūrmanis, J.Kļava 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

A. Grīvāne jautā, kā notiks reorganizācijas process, kas ir tie cilvēki, kuri tiek 

iesaistīti? 

S. Zemīte atbild, ka ir nepieciešama vēlme un diskusija par to, kādā formā 

virzāmies ar reorganizācijas procesu – policentriskā vai centralizētā, attiecībā no tā, kāds 

būs deputātu skatījums tiks veidota darba grupa, kas izejot 

no Komerclikumā noteiktā, sagatavos reorganizācijas plānu. Izejot no tā, kāds būs darba 

uzdevums no deputātu puses, kādā scenārijā tiek iets, ir arī atkarīgs darba grupas sastāvs. 

Ir plānots, ka darba grupā piedalīsies kapitālsabiedrību pārstāvji, Kvalitātes vadības un 

uzraudzības nodaļa, Juridiskā nodaļa un Finanšu un grāmatvedības nodaļa. 

D. Karols, atsaucoties uz lēmuma projekta lemjošās daļas otrajā punktā minēto: 

“2. Uzsākt SIA “ZIEMEĻKURZEME” reorganizāciju, līdz 2022. gada 31. decembrim 

izstrādājot reorganizācijas plānu”, jautā, kura ir atbildīgā persona par šī lēmuma izpildi? 

Min, ka tā lēmuma projektā nav norādīta. 

S. Zemīte atbild, ka izpilddirektors.  

A. Stūrmanis pauž viedokli, ka pirms darba grupa sāk strādāt, ir nepieciešama 

diskusija ar deputātiem, izpildvaru un ar kapitālsabiedrību vadītājiem. 

J. Kļava pauž viedokli, ka deputātiem ir nopietni jāpieslēdzas pie šī jautājuma. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 553 “Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” līdzdalības izvērtējumu un 

reorganizāciju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

24.§ 

Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu un 

reorganizāciju 

E. Kārkliņa, S. Zemīte 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 554 “Par sabiedrības ar ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” 

līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

25.§ 

Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju 

E. Kārkliņa, S. Zemīte 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 555 “Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” līdzdalības izvērtējumu un 

reorganizāciju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



26.§ 

Par SIA “Rojas DzKU” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa min, ka lēmuma projekts ir izskatīts komitejās un ziņojums nav 

nepieciešams. 

Deputātiem iebildumu nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 556 “Par SIA “Rojas DzKU” līdzdalības izvērtējumu un reorganizāciju”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

27.§ 

Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu 

E. Kārkliņa, S. Zemīte, L. Pīlēģis, A. Astrātovs 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  

A. Astrātovs izsaka priekšlikumu – izvērtēt iespēju un šo ieguldījumu, kas ir 

zaudējumu segšana, iekļaut nākamajā tarifā kā zaudējumu kompensāciju. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 557 “Par SIA “Rojas DzKU” pamatkapitāla palielināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

28.§ 

Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU” 

E. Kārkliņa, S. Zemīte, L. Pīlēģis, D. Karols, J. Kļava, A. Stūrmanis, A. Astrātovs 

S. Zemīte ziņo par lēmuma projektu.  



L. Pīlēģis jautā, vai uz pašvaldību galvotajiem kredītlīnijām, kādiem mērķiem to 

var izmantot, nav ierobežojumu? 

S. Zemīte atbild – nē, tā ir izmantojama apgrozāmo līdzekļu nodrošināšanai. Min, 

ka ar tādu mērķi arī ir sniegts pieprasījums bankā. 

J. Kļava jautā, kāpēc lēmuma projekta konstatējošā daļā ir rindkopa: “Sabiedrības 

valde ir vērsusies AS “SEB banka”, no kuras ir saņemts apstiprinājums, ka tā ir gatava 

atvērt kredītlīniju summai līdz 120 000,00 EUR ar mērķi [..]”, ja tagad izmantojam 

70 000,00 EUR? Min, ka tā rindkopa ir lieka. 

S. Zemīte paskaidro, ka, lai sniegtu visu informāciju par procesu. 

A. Astrātovs jautā, vai ir izvērtēti riski aizņēmumu atmaksāt viena gada laikā? 

S. Zemīte atbild, ka termiņš tika izvērtēts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 558 “Par galvojuma sniegšanu SIA “Rojas DzKU””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

29.§ 

Par lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, (kadastra Nr.8862 002 0229) 2.0 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 559 “Par lokālplānojuma Kolkas pagasta teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā “Anneles”, Kolkas pagastā, Talsu novadā, (kadastra 

Nr.8862 002 0229) 2.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



30.§ 

Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Zvirgzdi 15” un 

“Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, A. Felša 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts. 

 

A. Astrātovs jautā, vai katram nekustamajam īpašumam nevajag savu lēmuma 

projektu? 

 A. Felša atbild, ka nav nepieciešams. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 560 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos 

“Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

31.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

E. Kārkliņa, L. Laicāns, J. Kļava, L.Šnore 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas lēmuma 

projekts ir papildināts ar pagastu teritoriju, kurās vietās projekti tiks realizēti, kā arī 

papildināts ar 15. novembra domes sēdes lēmumu numuriem. 

E. Kārkliņa norāda, ka ir saņemta informācija, ka projekts “Rotaļu laukuma 

“Dzintariņš” labiekārtošana” nekvalificējas.  

J. Kļava informē, ka pirmdien [21.11.2022.] ir bijusi biedrībā "Talsu Partnerība", 

tika saņemti  EJZF finansējamie projekti un “Rotaļu laukuma “Dzintariņš” labiekārtošana” 

ir iesniegts nepareizā aktivitātē. Biedrība "Talsu Partnerība" ir nosūtījusi pašvaldībai         

e -pastu, ka šis projekts ir jāatsauc. Tādēļ ir uzaicinājums rīt [25.11.2023.] doties uz 

biedrību un izdomāt, kādus projektus vēl varētu sagatavot, lai apgūtu šī plānošanas perioda 

iedalīto finansējumu. Biedrība ir gatava nekavējoši uzsaukt jaunu EJZF projektu kārtu, lai 

novads, vai arī kādā no biedrībām varētu iesniegt projektus, lai biedrība būtu apguvusi visu 

šo publisko finansējumu. 

L. Šnore, informējot, ka rītdien ir plānota tikšanās biedrībā "Talsu Partnerība" un 

projektu iesniegt atkārtoti, lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa pauž saprasto, ka projekts ir jāatstāj [Investīciju plānā] un ārā nav 

jāņem. 

L. Šnore to apstiprina – jā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 



Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 561 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2022. – 2024. gadam grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

32.§ 

Par dzelzceļa pārbrauktuvju izmaksām projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai” 

E. Kārkliņa, J. Skujeniece, J. Kļava 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

J. Kļava, norādot, ka Valsts kontrole ir pašvaldībai nosūtījusi iesniegumu par 

informācijas sniegšanu saistībā ar neatbilstoši veiktiem izdevumiem šī projekta 

īstenošanā, atbilde novadam bija jāsagatavo līdz 16. novembrim, jautā, vai šī informācija 

ir nosūtīja? Lūdz to nosūtīt arī deputātiem. 

E. Kārkliņa atbild, ka informācija ir nosūtīta. Min, ka to var nosūtīt deputātiem ar 

atrunu, ka tā nav publiskojama informācija.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 562 “Par dzelzceļa pārbrauktuvju izmaksām projektā Nr.5.6.2.0/20/I/013 

“Publiskās infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

33.§ 

Par maksas noteikšanu Dundagas vidusskolas izglītojamo izmitināšanai Dundagas pils 

jauniešu mītnē - viesnīcā  

E. Kārkliņa, A. Stūrmanis, A. Grīvāne, A. Korulis 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

 

A. Grīvāne norāda, ka Izglītības, sociālo un veselības jautājumu komitejā tika 

pieņemts protokollēmums, ka Juridiskajai nodaļai ir jāsagatavo priekšlikumi par jautājuma 

risināšanu pagaidu variantā, lai studentu viesnīca būtu pieejama, jo par šādu maksu tur 

neviens dzīvot neies. Jautā, vai šādi varianti šobrīd ir?  



E. Kārkliņa paskaidro, ka tiek sākts ar to, ka apstiprinām, cik vispār šis pakalpojums 

maksā, un pēc tam strādājam pie saistošajiem noteikumiem. Min, ka pie noteikumiem par 

izmitināšanu būs jāstrādā tajā brīdī, kad būs iespēja iepazīties pilnībā ar izglītības stratēģiju 

visā novadā. Būs gan izmitināšanu jāskatās, gan arī skolēnu pārvadājumi. 

A. Grīvāne pauž saprasto, ka šobrīd nekādu īstermiņa variantu nav. 

E. Kārkliņa to apstiprina – jā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 563 “Par maksas noteikšanu Dundagas vidusskolas izglītojamo 

izmitināšanai Dundagas pils jauniešu mītnē - viesnīcā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

34.§ 

Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 564 “Par Talsu Tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

35.§ 

Par atļauju pieņemt ziedojuma no Amerikas Savienoto Valstu vēstniecības Aizsardzības 

sadarbības biroja 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 



Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 565 “Par atļauju pieņemt ziedojuma no Amerikas Savienoto Valstu 

vēstniecības Aizsardzības sadarbības biroja”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

36.§ 

Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumam Kadiķu ielā 1, 

Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 566 “Par siltumapgādes pakalpojuma tarifu nekustamajiem īpašumam 

Kadiķu ielā 1, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

37.§ 

Par iepirkuma līguma “Degvielas iegāde Talsu novada pašvaldības un tās iestāžu 

vajadzībām” slēgšanu ar AS “VIRŠI-A” 

E. Kārkliņa, J. Pauliņš, J. Kļava, D. Karols 

J. Pauliņš ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

D. Karols, norādot uz 2023.gada budžetā paredzēto summu, jautā, ja summa būs 

lielāka, būs jāveic grozījumi lēmumā? 

J. Pauliņš min, ka visticamāk – jā. Min, ka ir jāseko līdzi, cik tiek tērēts, attiecīgi 

limitējot kaut kādus braucienus un izvērtējot braucienu lietderību. Nākamajā gadā, zinot, 

ka mums ir šī konkrētā summa, tad arī attiecīgi tiks plānots. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 567 “Par iepirkuma līguma “Degvielas iegāde Talsu novada 

pašvaldības un tās iestāžu vajadzībām” slēgšanu ar AS “VIRŠI-A””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

38.§ 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Talsu grants” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 568 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas 

izsniegšanu SIA “Talsu grants””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

39.§ 

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “Jaunie ceļi” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 569 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas 

izsniegšanu SIA “Jaunie ceļi””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

40.§ 

Par SIA “JJ Autoserviss” atkritumu apsaimniekošanas darbību nekustamajā īpašumā 

“Venceļu pagrabs” Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis 

Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 570 “Par SIA “JJ Autoserviss” atkritumu apsaimniekošanas darbību 

nekustamajā īpašumā “Venceļu pagrabs” Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.58 E. Kārkliņa izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.01 tiek atsākta sēde. 

Plkst.13.01 sēdē nav pievienojušies deputāti A. Āboliņš un L. Pīlēģis. 

 

41.§ 

Par zemes vienības “Cīruļu veikals”, Cīruļos, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 571 “Par zemes vienības “Cīruļu veikals”, Cīruļos, Valdgales pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

42.§ 

Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 572 “Par nekustamā īpašuma Vīnkalna ielā 4, Sabilē, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

43.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 24, “Rīti”, Dursupē, Balgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 573 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 24, “Rīti”, Dursupē, Balgales pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



44.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, Brīvības ielā 41, Stendē, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 574 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, Brīvības ielā 41, Stendē, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

45.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Veģi”, Veģi, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 575 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Veģi”, Veģi, Abavas pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

46.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Mālnieki”, Valgalē, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 576 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, “Mālnieki”, Valgalē, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

47.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Dzīles”, Laucienē, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 577 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Dzīles”, Laucienē, Laucienes 

pagastā, Talsu novadā, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

48.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Silavas”, Pūņās, Valdgales pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 578 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 12, “Silavas”, Pūņās, Valdgales 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

49.§ 

Par zemes vienības “Otto”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 579 “Par zemes vienības “Otto”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

50.§ 

Par zemes vienības Strautu ielā 13, Talsos, Talsu novadā, sadali 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Māris 

Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 580 “Par zemes vienības Strautu ielā 13, Talsos, Talsu novadā, 

sadali”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

51.§ 

Par nekustamā īpašuma Voldemāra Ruģēna ielā 4, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai ar pretendentu atlasi un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, D. Karols, D. Tabulēvica, A. Astrātovs, A. Stūrmanis 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

 

D. Karols jautā, vai nevajadzētu padomāt par plašāku informatīvo loku, ņemot vērā 

šī objekta apmērus un cenu? 

D. Tabulēvica informē, ka minētā izsole tiks ievietota elektronisko izsoļu vietnē, 

pašvaldības tīmekļvietnē un laikrakstā. 

A. Astrātovs aicina noziņot par grozījumiem, kas ir izdarīti pēc Finanšu komitejas. 

D. Tabulēvica iepazīstina ar veiktajiem grozījumiem lēmuma projektā – 6. punkts ir 

papildināts ar vārdiem – “gadījumā, ja netiek ievērots kaut viens no [..]”; grozīts lēmuma 

projekta 8. punkts, kur ir noteikts, ka pirkuma maksa par nekustamo īpašumu veicama trīs 

mēnešu laikā no pirkuma līguma noslēgšanas dienas [..]. 

Iepazīstina ar veiktajiem grozījumiem izsoles noteikumos – 1.18. apakšpunktā ir 

izslēgti vārdi – “ne vēlāk kā četras nedēļas pirms izsoles pieteikumu termiņa beigām”. 

Iepazīstina ar veiktajiem grozījumiem līguma projektā – 2.4. apakšpunkts ir grozīts, 

ka maksājums ir veicams trīs mēnešu laikā, šeit tiks noteikti periodi, konkrēti datumi, līdz 

kuriem šie maksājumi ir veicami; līgums ir papildināts ar to, ka pašvaldība ir tiesīga 

pieprasīt un pircējam ir pienākums maksāt šo nomas maksu gadījumā, ja līgums tiks lauzts. 

Plkst.13.12 sēdē pievienojas I. Norenberga. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

"pret" -  1 (Ainis Stūrmanis) 

"atturas" -  
5 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 581 “Par nekustamā īpašuma Voldemāra Ruģēna ielā 4, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai ar pretendentu atlasi un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

A. Stūrmanis pamato savu balsojumu. 

52.§ 

Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8882 008 0693 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. [Deputāti balso, paceļot rokas. 

LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku iemeslu dēļ.] 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 582 “Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8882 008 0693”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

53.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 583 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8886 001 0093 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

54.§ 

Par zemes nomas pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu Rojas pagastam 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 584 “Par zemes nomas pakalpojumu maksas cenrāža apstiprināšanu 

Rojas pagastam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

55.§ 

Par precizējumiem Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta saistošajos noteikumos 

Nr.23 “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 2026.gadā” 

E. Kārkliņa 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 585 “Par precizējumiem Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta 

saistošajos noteikumos Nr.23 “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

56.§ 

Par grozījumiem Talsu novada Jaunatnes lietu konsultatīvās padomes sastāvā 

E. Kārkliņa, L. Karlsone, I. Norenberga, D. Karols 

 

L. Karlsone ziņo par lēmuma projektu. 

 

I. Norenberga jautā, kāpēc tiek veiktas izmaiņas lēmuma 1.4. apakšpunktā? [“1.4. 

Ilva Norenberga, Talsu novada domes deputāte, padomes locekle;”]. Pēc D. Karola 

sniegtās atbildes pauž saprasto, ka tajā bija minēts par Kultūras, sporta un tūrisma 

komitejas vadītājas amatu. 

L. Karlsone to apstiprina, ir precizēti amati. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 586 “Par precizējumiem Talsu novada domes 2022. gada 25. augusta 

saistošajos noteikumos Nr.23 “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

57.§ 

Par Evas Kārkliņas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” 

vadītājas amata 

E. Kārkliņa, I. Norenberga 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 587 “Par Evas Kārkliņas atbrīvošanu no Rojas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Zelta zivtiņa” vadītājas amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I. Norenberga jautā, kā tiks aizpildīta šī amata vieta, vai tiks rīkots konkurss? 

E. Kārkliņa to apstiprina – jā. 

 

 

58.§ 

Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas 

sastāva 

E. Kārkliņa, D. Karols 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 588 “Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju 

piešķiršanas komisijas sastāva”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



59.§ 

Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

sastāva 

E. Kārkliņa, D. Karols, U. Katlaps 

 

E. Kārkliņa jautā deputātiem, vai par lēmuma projektu ir vajadzīgs ziņojums? 

Ziņojums netiek prasīts.  

 

D. Karols vēlas dzirdēt risinājumu, kādā veidā varētu nonākt pie Talsu novada 

Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļa – tālākais redzējums, lai varētu aizpildīt 

minēto vakanci. 

U. Katlaps atbild, ka tiks uzrunāti ārsti, kas varētu strādāt šajā komisijā kā 

komisijas locekļi. Norāda, ka problemātiskā lieta ir tā, ka ārsti nav ieinteresēti būt valsts 

amatpersonas tikai un vienīgi šīs komisijas dēļ. 

D. Karols aicina iezīmēt laika grafiku. Jautā, vai nepieciešamības gadījumā tiks 

nākts ar iniciatīvu noņemt komisijas locekļiem valsts amatpersonas statusu, saprotot to, 

ka šādā veidā varētu piesaistīt komisijas locekļus, komisija varētu strādāt pilnā sastāvā? 

U. Katlaps piekrīt, ka tas varētu atvieglot situāciju, ja viņi nebūtu valsts 

amatpersonas.  

Informē, ka 2022. gadā vairs nav paredzētas komisijas sanāksmes. Min, ka 2023. 

gada februārī būtu atkal kādā komisijas sanāksmē, līdz ar to būtu labi pēc iespējas ātrāk, 

iespējams, janvārī, ka varētu apstiprināt. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 589 “Par Anda Astrātova atbrīvošanu no Talsu novada Pedagoģiski 

medicīniskās komisijas sastāva”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

60.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam Kurzemes plānošanas 

reģiona attīstības padomē 

E. Kārkliņa, A. Lorence, D. Karols 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols, norādot uz lēmuma projekta lemjošās daļas otrajā punktā minēto –  

“izvirzīt Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomes locekļa vietnieka amatam ar 

tiesībām balsot pastāvīgā locekļa prombūtnes laikā Talsu novada domes priekšsēdētāja 

vietnieku administratīvajos jautājumos Aldi Pinkenu”, jautā, kādēļ šāda izvēle, nevis 

Talsu novada domes priekšsēdētāja vietnieks Lauris Pīlēģis? 

E. Kārkliņa atbild, ka A.Pinkens ir akceptējis savu pārstāvniecību. 

 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 590 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam 

Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

61.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 1.jūlija lēmumā Nr.5 “Par Talsu 

novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu” 

E. Kārkliņa, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 591 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2022.gada 1.jūlija 

lēmumā Nr.5 “Par Talsu novada domes pastāvīgo komiteju izveidošanu””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

62.§ 

Par Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja amata pienākumu 

izpildītāju vakances laikā 

E. Kārkliņa, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 592 “Par Rojas pirmsskolas izglītības iestādes “Zelta zivtiņa” vadītāja 

amata pienākumu izpildītāju vakances laikā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Informatīvā daļa  

63.§ 

 Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, D. Karols, J. Kļava, A. Grīvāne, I. Norenberga 

 

E. Kārliņa iepazīstina ar ziņojumu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu.  

Aktuāls jautājums ir palīdzība Ukrainai. 

Uzsāktas sarunas ar Finanšu ministriju par aizņēmumu saistībā ar Talsu tirgu. 

Talsu tirgū darbi nenorit tādā tempā, kā tiem būtu jānorit. Jaunnedēļ būs tikšanās arī ar 

uzņēmēju. Finanšu ministrija ir noteikusi, ka projektam ir jābeidzas 2022. gada 

31. decembrī, pagarinājums nav iespējams. Tiks meklēti risinājumi. 

Ir noticis iepirkums, kur Talsu pašvaldībai novietot autobusus un transporta 

vienības. Informācija tiek precizēta saistībā ar izglītības iestāžu stratēģiju un visām tām 

lietām, kas saistītas ar skolu tīklu. Tāpēc arī ir pakārtots jautājums gan par transporta 

vienībām, gan par skolēnu pārvadājumiem. Decembra beigās izglītības iestāžu stratēģija 

tiks izskatīta domes sēdē, pirms tam to izskatot komitejās.  

Ar 1. decembri pēc sarunām ar Kultūras ministriju, pašvaldībā sāks strādāt romu 

mediators.  

Saistībā ar dokumentu pārvaldību ir tikusies ar Dokumentu pārvaldības nodaļas 

darbiniekiem. Ir saprasts, kur ir kļūdas, lielākā daļa no kļūdām ir arī novērstas. Ir plānots 

janvārī maksimāli pāriet uz elektroniskajiem rēķiniem.  

Ir pārskatīti līgumi ar tām iestādēm, kuras atrodas pašvaldības ēkās, kurām ir 

iznomātas telpas. Pēc administratīvi teritoriālās reformas telpas ir nepieciešamas 

darbiniekiem pašiem. Divi līgumi beidzas 2022.gada 31. decembrī, personas tiks 

brīdinātas un līgumi vairs netiks pagarināti. 

Ir atklāts jautājums par pašvaldībai piederošo garāžu – cik tā ir noslogota, cik 

vispār tur tiek turētas transporta vienības. 

Ir pārrunāts ar Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāju A. Veckāgani, ka tad, 

kad nāks iestāžu pārstāvji, nodaļu pārstāvji uz budžeta sarunām,  

prioritārās saruna noteikti būs ar par to, kādā veidā iestādes vadītājs vai nodaļas vadītājs 

ir plānojis samazināts pusslodzes, nepilnās slodzes. Pašvaldībai tie ir ļoti lieli izdevumi, 

lai nomaksātu nodokļus līdz minimālajai mēnešalgai, kas uz pašvaldības budžetu atstāj 

diezgan nopietnu ietekmi. Vēl viens jautājums pie budžeta sarunām ir iestādes, kurām ir 

Būvniecības valsts kontroles biroja atzinums.  

Tiek strādāts pie kapacitātes stiprināšanas izpildvarā. Ir uzrunāts izpilddirektora 

vietnieks, tas noteikti būs pirms Ziemassvētkiem, kad viņš nāks pie mums strādāt. 

Min, ka pirmajā vai septītajā decembrī tiek plānota domes ārkārtas sēde  

D. Karols jautā, vai būs/nebūs konkurss uz izpilddirektora vietniekiem, vai tas ir 

uzrunāts? 

E. Kārkliņa atbild, ka likumdošana nenosaka, ka ir vajadzīgs konkurss, tāpēc ir 

arī uzrunās šis cilvēks, kurš būs kā otrs vietnieks izpilddirektoram. 

D. Karols turpina – turpmākais redzējums, ka šādos nozīmīgos amatos 

izraugāmies cilvēkus, uzrunājot, nevis rīkot konkursus. 



E. Kārkliņa atbild, ka tur, kur nosaka likums, ka ir jābūt konkursam, tur noteikti 

būs konkurss, tur, kur tas nav atrunāts, cilvēki tiks uzrunāti. Min, ka Talsu novada 

pašvaldība pašreiz nav tā prestižākā vietā, kur cilvēki ļoti laužas strādāt. 

J. Kļava, minot, ka 18. novembrī Talsu Tautas namā notika valsts svētku 

pasākums pauž uzskatu, ka pasākuma formāts nav pareizs. Min, ka tam būtu jābūt 

pieejamam lielākam cilvēku iedzīvotāju skaitam. Jautā E. Kārkliņas domas, kā šo 

pasākumu padarīt par novada patriotisma pasākumu. Norāda, ka novadā ir ļoti daudz 

dažādu deju, dziesmu ansambļi, kori, ka arī šie kolektīvi varētu parādīt savu spēju, celt šī 

pasākuma popularitāti, atvērtību lielākai novada iedzīvotāju daļai. 

E. Kārkliņa pauž viedokli, ka šis formāts nebija īsti pārdomāts. Min, ka ar 

kultūras darbiniekiem ir jāizdomā kopējais formāts, lai cilvēki jūtas vairāk novērtēti.  

A. Grīvāne piekrīt, ka vajadzētu strādāt pasākuma organizētājiem, lai tas būtu 

centrālais novada pasākums. 

 

DOME PIEŅEM  

informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

64.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, L. Šnore, D. Karols, J. Kļava, A. Korulis, O. Solovjovs, 

A. Astrātovs, A. Veckāgane, S. Zemīte, A.Stūrmanis, I. Norenberga 

 

L. Šnore informē, ka pārskats ir nosūtīts deputātiem. Informē, ka ir saņēmusi trīs 

jautājumus. 

Pirmais jautājums – kādā gatavības stadijā ir vienotā atlīdzības nolikuma un tā 

pārvaldošo dokumentu izstrāde? Kad ir notikusi pēdējā šī jautājumu darba grupas 

tikšanās,  kad varētu tikt virzīts lēmuma projekts izskatīšanai deputātiem? Informē, ka 

tiek strādāts pie domes deputātu atlīdzības nolikuma. Ir sagatavots lēmuma projekts 

Talsu novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums ar 

pievienotajiem pielikumiem. Ir sagatavots arī amatu klasificēšanas rezultātu apkopojums, 

tai skaitā 84 pielikumi, kur katrā pielikumā ir veikts amatu klasificēšanas rezultātu 

apkopojums, katrs pielikums ir attiecīgai nodaļai, iestādei vai pārvaldei. Ir sagatavots 

Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu saraksta kopsavilkums ar definētiem 267 amata 

nosaukumiem. Ir sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Talsu novada domes 

lēmumam par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu sarakstu, kā arī sagatavots 

lēmuma projekts par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu klasificēšanas rezultātu 

apkopojuma apstiprināšanu. Darba grupa savu darbu jau ir organizējusi trīs sanāksmēs, 

kas notika 26. oktobrī, 31. oktobrī un 1. novembrī. Tiek plānots sasaukt sanāksmi darba 

grupai 29. novembrī. Dokumenti vēl tiks papildus izskatīti. 

Otrais jautājums – Par Talsu novada pašvaldības atbalsta sniegšanu Ukrainas 

civiliedzīvotājiem. Cik finanšu līdzekļi ir iztērēti, ko var pieprasīt atpakaļ no valsts, cik ir 

pieprasītas un cik valsts ir pārskaitījusi atpakaļ pašvaldībai? Uz doto brīdi novadā uzturas 

230 ukraiņu pilsoņi. Kopumā no Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

pašvaldība ir saņēmusi 220 038, 00 EUR, kā finanšu līdzekļus neparedzētiem 

gadījumiem. Oktobrī pašvaldība saņēma 25 304,00 EUR, novembra sākumā 25 096,00 

EUR.  

Trešais jautājums – par noslēgtajiem patapinājuma līgumiem saistībā ar privātā 

autotransporta izmantošanu darba jautājumos, vai šādi patapinājuma līgumu par 

autotransporta izmantošanu ir noslēgti novembrī? Pēc Transporta daļas vadītāja sniegtās 

informācijas, novembrī ir noslēgts patapinājuma līgums ar Saimnieciskā nodrošinājuma 

nodaļas vadītāju ar mērķi izmantot auto transportu darba pienākumu veikšanai. Otrs 



patapinājuma līgums ir noslēgts ar Talsu mākslas skolas direktori ar mērķi transporta 

līdzekli izmantotu darba pienākumu pildīšanā, šis patapinājuma līgums noslēgts ar 

8. novembri. 

 

O. Solovjovs lūdz Iepirkuma nodaļai sagatavot informāciju par 2022. gadu ar 

datumiem, kad iesniegums ir iesniegts un konkrētā secība, cik ilgā laikā tiek nonākts līdz 

iepirkuma procedūrai. Aicina informāciju nosūtīt uz e-pastu. 

E. Kārkliņa aicina sagatavot informāciju un nosūtīt. 

L. Šnore apņemas sagatavot. 

A. Astrātovs min, ka bija iesniedzis lūgumu, sagatavot informāciju par novembrī 

veiktajiem budžeta kodu grozījumiem. Informē, ka ir saņēmis atbildi. Aicina izskaidrot –  

kinoteātris “Auseklis” bija lūdzis virsplāna ieņēmumus grozīt uz būvprojekta izstrāde un 

krēsla iegādi, bet paskatoties budžetā virsplāna ieņēmumi ir apmēram 4 000,00 EUR, bet 

grozījumi ir veikti par 5 000,00 EUR.  

A. Veckāgane paskaidro, ka šie 4 000, 00 EUR, kas ir virsplāna ieņēmumi, ir vēl 

pa virsu tiem 5 000,00 EUR. Grozījumi ir izdarīti, un tie jau ir plānā iekšā gan ieņēmumu 

daļā, gan izdevumu daļā. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka tas skaidrojums ir, ka ieņēmumu palielinājums ir 

vienlaicīgi plānots.  

A. Veckāgane atbild, ka tas bija plānots, virsplāna ieņēmumi bija, izpilddirektora 

rīkojums ir izpildīts, tas jau ir ietverts budžeta grozījumos. Norāda, ka ar izpilddirektora 

rīkojumu var veikt grozījumus un ir jau veikts plāna palielinājums gan ieņēmumu, gan 

izdevumu daļā. 

A. Astrātovs jautā, uz kā pamata virsplāna ieņēmumus groza ar izpilddirektora 

rīkojumu? Norāda, ka deleģējums veikt budžeta kodu grozījumus, pamatojoties uz 

domes apstiprinātajiem saistošajiem noteikumiem Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 

2022. gada budžetu”, paredz grozīt veselu virkni ar izdevumu kodiem, šajos saistošajos 

noteikumos nav minēts, ka ar izpilddirektora rīkojumu tiek grozīti ieņēmumu kodi. 

A. Veckāgane apņemas informāciju sagatavot. 

A. Astrātovs, norādot, ka Būvvalde bija lūgusi grozīt 7 000,00 EUR no izdevumu 

pozīcijas darba burtnīcas ārtelpas labiekārtojuma elementi uz dekorācijām, bet nebija 

pievienotas, kā bija lūgts, tāmes vai skaidrojums, jautā, kas tās ir par dekorācijām un 

kādam mērķim? 

A. Veckāgane atbild, ka tāmes ir. 

A. Astrātovs jautā, vai tās tiks atsūtītas? 

A. Veckāgane – jā. 

A. Astrātovs jautā, vai šī summa ir tajā iepirkumā, kas noslēdzās pavisam nesen 

attiecībā uz dekorācijām? 

A. Veckāgane atbild, ka nav. Paskaidro, ka šeit ir atjaunošanas darbi, ka netiek 

pirktas jaunas. 

A. Astrātovs lūdz uz Tautsaimniecības komitejas informatīvo daļu būvvaldei 

skaidrot situāciju ar ārtelpas labiekārtojuma elementu darba burtnīcu, kas ar to tagad 

notiks, kāpēc tā nav, ja bija nauda un par tālāko. 

A. Astrātovs jautā par piekabi Mērsragā, Min, ka redzējis, ka ir veikta mazā cenu 

aptauja, bet nav redzējis specifikāciju. Norāda, ka ir grūti saprast, kāpēc piekabe 

izmaksāja 3 300,00 EUR. 

A. Veckāgane apņemas nosūtīt. 

A. Astrātovs norāda, ka nebija arī tāmes Tautas namam par 4 700,00 EUR. 

A. Veckāgane apņemas nosūtīt. 

A. Astrātovs norāda, ka saistošo noteikumu Nr.4 “Par Talsu novada pašvaldības 

2022. gada budžetu” 16. punkts nosaka, ka “pašvaldības iestāžu, pārvalžu un 

struktūrvienību vadītājiem ieņēmumu neizpildes gadījumā rosināt budžeta grozījumus, 



samazinot izdevumu daļu”. Min, ka ņemot vērā, kādi grozījumi ir veikti novembrī, ir 

bijušas iestādes, kurām ir neizpilde ieņēmumu sadaļā un tomēr ir palielinātas vai grozītas 

izdevumu sadaļas. Jautā kā A. Veckāgane to vērtē? 

A. Veckāgane atbild, ka neizpildes tiks grozītas decembra grozījumos. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka tiek plānots grozīt izdevumus attiecībā pret 

neizpildēm decembrī. Lūdz līdzīgu informāciju pievienot pie izpilddirektora atskaites 

decembra un turpmākajos mēnešos – gan par grozījumiem starp iestāžu kodiem, kas tiek 

veiktas uz saistošo noteikumu pamata, gan arī par grozījumiem saistībā ar ieņēmumu 

neizpildēm. 

E. Kārkliņa lūdz deputātiem jautājumus iesūtīt laicīgi, lai var paspēt sagatavot 

atbildes. 

 J. Kļava jautā saistībā ar Multifunkcionālo sporta un rekreācijas kompleksu, līdz 

30. novembrim bija jābūt iepirkumam un jāatrod firma, kura palīdzēs vai izstrādās 

tehnisko specifikāciju šim iepirkumam, kā tur sokas? 

J. Skujeniece paskaidro, ka vēl nav tādā stadijā, lai varētu izsludināt iepirkumu, 

bet padarīts ir visai daudz – ir sagatavoti projekti gan tehniskajai specifikācijai, kas 

vairāk ir tehnisko konsultāciju iepirkums, gan juridisko konsultantu iepirkumam. Min, ka 

iespējams līdz 30. [novembrim]  nepaspēs. 

J. Kļava jautā, vai līdz jaunam gadam tiks galā?  

J. Skujeniece min, ka – jā.  

S. Zemīte sniedz atbildi uz J. Kļavas jautājumu par darbinieku ikgadējo 

novērtēšanu. 

J. Kļava jautā, vai kāds ir bijis apsekot Talsu pamatskolu? Min, ka apgūt 1,2 

miljonus būs ļoti grūti. 

E. Kārkliņa atbild, ka ir bijusi Talsu pamatskolā, ir paskatījusies, kas notiek ar šo 

projektu un kā tas virzās. Pauž viedokli, ka nav pareizi izstrādāts pats projekts, jo no 

projekta ir izņemtas laukā atsevišķas telpas, kurās ir pēdējos gados veikti nelieli 

uzlabojumi un tur netiks veikti šie kosmētiskie remonti. Otrkārt, projekta ietvaros nav 

paredzēta ēkas ārējās fasādes atjaunošana. Arī palīgēka ar mājturības kabinetiem nav šajā 

projektā. Pauž viedokli, ka projektu vajadzēja virzīt pa visiem simts procentiem, ar 

visiem kabinetiem, visām telpām, visām piebūvēm, ārējo apdari. 

A. Astrātovs norāda, ka Talsu pamatskolas būvprojekts tika izstrādāts ar mērķi 

startēt uz Eiropas fondu projektu līdzekļu piesaisti un līdz ar to projektā nebija iekļautas 

telpas, kas tika nodotas apakšnomā citām privātpersonām. Tāds parasti bija nosacījums, 

ka šādas izmaksas nav attiecināmas, līdz ar to projektu taisīja pamatā tikai par 

attiecināmajām izmaksām. 

I. Norenberga jautā, vai darbmācības kabineti, kas ir blakus ēkā, arī tie tiek 

iznomāti citām personām? 

A. Astrātovs atbild, ka būvprojektu izstrādā vienai būvei, būvprojektu neizstrādā 

vairākām būvēm. Šai ēkai vispār būvprojekts nav. 

 

Sēde slēgta plkst. 14:46 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 01.12.2022. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 01.12.2022. 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 


